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NEMECKO/IZRAEL: Systému verný nemecký mainstream v posledných týždňoch neustále
dával občanom Izrael za príklad toho ako sa majú občania poslušne podriadiť vyšpičkovanej
propagande očkovania proti korone. Keď vraj budeme nasledovať izraelský príklad, tak
čoskoro získame naspäť všetky občianske slobody (ktoré nám boli protiústavne vzaté).

Teraz sa (28. júna) nemecké systémové média bezradne pýtajú: “Vysoké percento
očkovaných a odrazu nečakane stúpa počet koronou nakazených – čo sa to v Izraeli len
deje? (Hohe Impfquote und plötzlich steigende Corona-Zahlen – was ist in Israel los?).”

Ďalej zarazene píšu: „Nemecko sa dosiaľ pozeralo so závisťou a zároveň aj s fascináciou na
mimoriadne úspešný priebeh očkovania v Izraeli, kde bolo zaočkovaných už viac ako 55
percent z 9 miliónov občanov dvoma dávkami a počet infikovaných rapídne klesal.

Ale teraz pred viac ako týždňom sa tento trend nečakane obrátil a počet nových
registrovaných infekcií rýchlo stúpa. Mnohí z nich sa nakazili delta-variantou, ktorá je ešte
agresívnejšia ako Covid-19.”

Tieto média však len propagandisticky luhajú.

Samozrejme sa nepozeralo ani zďaleka celé Nemecko so závisťou a fascináciou do Izraelu.
V krajine je totiž stále aspoň  takmer polovica, ktorí sa buď vôbec nechcú očkovať alebo po
prvej dávke nechcú dostať ďalšiu. A tak možno povedať, že sotva niekto pozeral so závisťou
a fascináciou do Izraelu.

Zároveň tie isté médiá zamlčiavajú, že v Izraeli sa teraz nakazilo mnoho aj z tých, ktorí vraj
boli s veľkým úspechom zaočkovaní, a tak zamlčiavajú aj informáciu izraelského



Ministerstva zdravotníctva, ktoré priznáva, že približne polovica nových infekcií pripadá na
tých, ktorí už boli očkovaní. A nemá na to žiadne vysvetlenie, prečo sa tak stalo!

V súvislosti s výskytom novej delta-varianty ešte poznamenám, že už v apríli som v jednom
článku o.i. napísal:

Renomovaný virológ a špičkový expert na vakcíny, ktorý aj mnoho z nich vyvíjal, Geert van
den Bossche naliehavo varuje WHO, že celosvetové masové očkovanie proti korana-vírusu
spôsobí globálnu katastrofu obrovských rozmerov!

V otvorenom dlhom liste žiadal WHO o okamžité zastavenie celosvetového očkovania, inak
ľudstvo zaplatí za to enormnú cenu.

Ak WHO  nestopne očkovanie, tak sa len posilnia oveľa infekčnejšie varianty Covidu 19
a napokon spôsobia masové zomieranie.
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